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1. Godkjenning av referat: FAU leder kommer ønsker at dato for sommeravslutning legges på her, 

ellers ok. Sommeravslutning 17. juni 2019.  

2. Godkjenning av referat fra i vår. Neste gang må noen lese dette og eventuelt publisere.  

3. Godkjenning av innkalling – ok.  

4. Årshjul. 

6. Trinn har ansvar for HEI verden. Legg inn på årshjul at noen må bake gluten, nøtte og laktose 

fritt.  

Kort gjennomgang av oppgaver og fordeling av oppgaver til alle i FAU.  

Alle må ha store gryter og grytekluter med. 

Vi bør får VIPPS, dette lar seg ikke gjøre til denne gang, men dette bør vel kunne la seg gjøre 

fremover?  

Vi endrer pris på brus fra 20 til 30 kr.  

 



Det tas opp om vi bør ha andre alternativ til arrangement enn HEI verden. Kanskje vi kan ha HEI 

verden hvert 3. år og for eksempel kulturell samling eller noen lignende de andre år?  

 

5. Elevkveld.  

1. og 7. trinn har ansvar. Møtes kl 19.00 ved neste FAU møte for å fordele oppgaver.  

 

6. Uteområde. 

Gry F: Bjarni har sendt mail med informasjon om hvor langt han var kommet. Vi har fått 60 000 kr 

av Sandnes Sparebank, totalt har vi ca. 230 000 kr på konto. Vi kan prøve kommuneplanen for 

2019 som er på kr 100 000.  

Bør FAU sette opp en gruppe som kan jobbe med dette, eller er dette et større ansvar 

kommunen må ta? Kjetil tar saken og hører med kommunen.  

 

7. Svømming.  

Vanskelig å få instruktører. Elevene som var med i fjor kunne ikke de dager vi har satt opp. 

Dersom det ikke går i orden blir det mulig fri bading, for så å prøve å få kurs på nyåret.  

  

8. Reflex demonstrasjon.  

1.trinn inviteres til reflex demonstrasjon. Vi får et skriv som gis videre til trinnkontakter. Dette er 

i uke 45 og 46, tirsdag og onsdag 6/7 November.  Demonstrasjonen tar ca 20 minutter.  

9. Eventuelt.  

Det kommer opp spørsmål til skolen hva de tenker om leksefri skole.  

Rektor svarer at han er for lekser og minner oss på at lekser er repetisjon fra skoledagen. Mulig 

de gjør noen små endringer i leksesituasjonen.  

10. Rektor.  

Julegudstjeneste: alle svarer ja på spørsmål om vi ønsker dette. Elever som ikke kan delta på 

dette får et annet alternativ på skolen.  

 

Trafikal plan jobbes med fra skolen sin side.  

 

Skolen har lavere sykefravær nå, fra 4% til 2,3% og det er kjempe bra. Dette er 1,3% lavere enn i 

fjor på denne tiden.  

 

Det er god stemning på skolen.  

 

Skolen har valgt å beholde de to årsverk som ble ansatt i forbindelse med uro i fjor av 

forebyggende årsak. Det er noe uro så det er viktig med voksen tetthet. Han legger til at det er 

ingen trinn som utmerker seg veldig mye i forhold til uro.  
 

MOTTO: ET GODT STED Å VÆRE- ET GODT STED Å LÆRE!  

 

Neste møte 29. Oktober kl 19.30.  


